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ΑΘΗΝΑ 20 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023  

Αγαπητοί συνάδελφοι 
 
Η εκτελεστική γραμματεία της Ομοσπονδίας σύμφωνα με το άρθρο 122 του Ν. 
2318/1995 του κώδικα δικαστικών επιμελητών, όπως όλοι γνωρίζουμε, διοικεί 
την Ομοσπονδία, διαχειρίζεται γενικά τις υποθέσεις της και εκτός των άλλων 
που προβλέπονται είναι αρμόδια για την υποβολή προτάσεων και γνωμών 
σχετικών προς τα ζητήματα του κλάδου των δικαστικών επιμελητών και την 
αναβάθμιση του.      
  
Η ουσιαστική κατανόηση της εποχής και των αναγκών του κλάδου θα πρέπει να 
τεθεί στο επίκεντρο της σημερινής συζήτησης μας. 
 
Θέλω και γι αυτό ζήτησα να ασχοληθούμε σήμερα με ένα καίριο και πολύ 
σοβαρό για το περιβάλλον του δικαστικού επιμελητή ζήτημα το οποίο πιστεύω 
ότι θα δώσει λύσεις σε πολλά προβλήματα που μας ταλανίζουν παραμερίζοντας 
θέματα περιφερειακού ενδιαφέροντος για τα οποία στο παρελθόν έχει χαθεί 
πολύτιμος χρόνος. 
 
Είναι σε όλους μας γνωστά όλα αυτά τα προβλήματα που ταλανίζουν τον κλάδο 
μας εδώ και χρόνια, προβλήματα που στην διάρκεια της οικονομικής κρίσης 
διογκώθηκαν και πολλαπλασιάστηκαν δημιουργώντας ένα ασφυκτικό 
περιβάλλον μέσα στο οποίο όλοι μας προσπαθούμε να ανταπεξέλθουμε 
ασκώντας τα καθήκοντά μας. 
 
Ενδεικτικά να αναφέρω την καθήλωση των αμοιβών μας από το 2016 για την 
κοινή διαδικασία και από το 2006 για την διαδικασία ΚΕΔΕ, καθήλωση η οποία 
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αφενός παραβιάζει το άρθρο 50 του Κώδικά μας που αναφέρει ρητά ότι «οι 
αμοιβές μας καθορίζονται κάθε φορά και για χρονικό διάστημα που δεν 
υπερβαίνει την πενταετία» και αφετέρου έχει σπρώξει στην ανέχεια μεγάλο 
μέρος των συναδέλφων μας λόγω της ακρίβειας και των αυξήσεων των τιμών 
σε καύσιμα, συστημένες επιστολές, αναλώσιμα κ.λ.π. 
 
Το εργασιακό μας περιβάλλον γίνεται ακόμα πιο ασφυκτικό αν λάβουμε υπόψη 
την καθυστέρηση καταβολής των αμοιβών και εξόδων μας για τις γενόμενες 
πράξεις στο πλαίσιο των καθηκόντων μας από τους πελάτες μας, που λόγω 
αδυναμίας ή με πρόφαση την οικονομική κρίση έχουν πάψει προ πολλού να 
είναι τυπικοί στις πληρωμές τους.    
 
Την  κατάσταση επιδεινώνει η μειοδοσία συναδέλφων με την είσπραξη 
ουσιωδώς μειωμένων τιμών σε σχέση με τις νόμιμα προβλεπόμενες, 
δημιουργώντας συνθήκες αθέμιτου ανταγωνισμού και στρέβλωσης της αγοράς. 
 
Σκοπός μας πρέπει να είναι η προείσπραξη και εξασφάλιση των αμοιβών όλων 
των δικαστικών επιμελητών σε ένα καθαρό πεδίο χωρίς μεσολαβήσεις, 
εκπτώσεις, καθυστερήσεις, χρεωστικά υπόλοιπα και φορολογικές 
επιβαρύνσεις. 
 
Στόχος μας πρέπει να είναι η εξυγίανση του επαγγέλματος, η εξασφάλιση 
είσπραξης των αμοιβών ανεξαρτήτως εντολέα, η πλήρης διαφάνεια των 
συναλλαγών μας, η εξαφάνιση της μειοδοσίας και του αθέμιτου ανταγωνισμού 
και η προείσπραξη οποιουδήποτε ποσού υπέρ του εκάστοτε συλλόγου σε 
εφαρμογή του άρθρου 51 του κώδικά μας για όσους συλλόγους θελήσουν την 
εφαρμογή του. 
 
Για να μην σας κουράσω δεν θα επεκταθώ περισσότερο, διότι θεωρώ όλοι μας 
γνωρίζουμε τα προβλήματα και τις δυσλειτουργίες που δημιουργούν και όλοι 
μας νομίζω  αντιλαμβανόμαστε ότι είναι επιβεβλημένη η αλλαγή άλλως 
τροποποίηση του άρθρου 49 του Κώδικά μας περί αμοιβών και συγκεκριμένα 
στην φράση που αναφέρει «ο δικαστικός επιμελητής δικαιούται να αξιώσει …..» 
πρέπει να τεθεί «ο δικαστικός επιμελητής υποχρεούται να αξιώσει …..» 
προσθέτοντας το «με ποινή ακυρότητας της εκάστοτε πράξης». 
 
Εκτός της τροποποίησης του άρθρου 49 του Κώδικά μας, θα πρέπει να 
καθιερώσουμε έναν τρόπο αδιάβλητο, μη αμφισβητήσιμο, χρηστικό για εμάς 
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αλλά και τους εντολείς - πελάτες – συναλλασσόμενους με εμάς, με τον οποίο 
θα γίνει πράξη η προείσπραξη των αμοιβών μας. 
 
Στο πλαίσιο αυτό και σε σχετική αναζήτηση μου στην αγορά έχει περιέλθει στα 
χέρια μου η οικονομική πρόταση συνεργασίας για τον σχεδιασμό Portal 
ηλεκτρονικών αγορών και υπηρεσιών προς την Ομοσπονδία μας της εταιρείας 
με την επωνυμία digital4u, αντίγραφο της οποίας σας έχει ήδη δοθεί 
προκειμένου να το μελετήσετε.  
 
Στην πρόταση της η εταιρεία αναφέρει όπως μπορείτε να δείτε λεπτομερώς τις 
προδιαγραφές σχεδιασμού και κατασκευής Portal ηλεκτρονικών αγορών και 
υπηρεσιών, το διαχειριστικό πλαίσιο, την εκπαίδευση μας, τις παρεχόμενες από 
την εταιρεία εγγυήσεις καλής λειτουργίας καθώς και το κόστος σχεδιασμού & 
κατασκευής.   
 
Θέλω να επισημάνω ότι το κόστος το οποίο απαιτείται για το έργο αυτό, το 
οποίο είμαι βέβαιος ότι θα μεταμορφώσει το οικονομικό περιβάλλον του 
δικαστικού επιμελητή προς το καλύτερο είναι εντός των οικονομικών 
δυνατοτήτων της ομοσπονδίας μας και είναι κατά πολύ μικρότερο επί 
παραδείγματι από το υπέρογκο κόστος που καταβλήθηκε για τις ηλεκτρονικές 
υπογραφές, αν λάβουμε δε υπόψη ότι η εν τοις πράγμασι λειτουργία και 
εφαρμογή της προείσπραξης θα είναι ένα μέτρο το οποίο θα ανακουφίσει και 
θα βοηθήσει άμεσα στην καθημερινότητα όλους τους συναδέλφους μας 
πανελλαδικά, τότε βγάζουμε το συμπέρασμα ότι είναι κάτι που αξίζει να γίνει.  
 
Σκεφτείτε συνάδελφοι όλοι μας για κάθε επίδοση που μας ανατίθεται να 
είμαστε προκαταβολικά εξοφλημένοι με την μόνη υποχρέωση να αναγράφουμε 
στην έκθεση επίδοσης που συντάσσουμε τον αριθμό του κωδικού συναλλαγής 
από την ηλεκτρονική προπληρωμή της αμοιβής μας, με ποινή ακυρότητας 
φυσικά. 
 
Δεν είναι αγαπητοί συνάδελφοι κάτι ουτοπικό, είναι κάτι που μπορεί να γίνει 
και γι αυτό πρέπει να το πιστέψουμε και να το κυνηγήσουμε να 
πραγματοποιηθεί. Είναι εφικτό και πραγματοποιήσιμο. Ο κάθε πελάτης – 
συναλλασσόμενος θα συνδέεται στο portal, θα επιλέγει την περιοχή όπου θέλει 
να γίνει η επίδοση, θα επιλέγει τον δικαστικό επιμελητή που επιθυμεί της εν 
λόγω περιφέρειας ( εφετειακή αρμοδιότητα ), κατά την επιλογή δικαστικού 
επιμελητή θα εμφανίζονται τα στοιχεία του (ονοματεπώνυμο ή επωνυμία 
εταιρείας δικαστικών επιμελητών, Α.Φ.Μ., στοιχεία επικοινωνίας κλπ), θα 
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εμφανίζονται οι διαθέσιμοι τρόποι ηλεκτρονικής πληρωμής (πιστωτική / 
χρεωστική κάρτα, PayPal κλπ), αφού ολοκληρώσει επιτυχώς την ηλεκτρονική 
πληρωμή θα επιστρέφει στο portal και θα εμφανίζει το μήνυμα επιτυχίας και 
επιπλέον όποια πληροφορία θέλει να εμφανίσει στον δικαστικό επιμελητή και 
με την ολοκλήρωση της ηλεκτρονικής παραγγελίας θα λαμβάνουν email 
επιβεβαίωσης ο εντολέας -  πελάτης – συναλλασσόμενος, ο δικαστικός 
επιμελητής και ενδεχομένως ο αρμόδιος σύλλογος που έχει αποφασίσει την 
ενεργοποίηση του άρθρου 51.    
 
Με την εφαρμογή της προείσπραξης συνάδελφοι επιτυγχάνεται όπως και σε 
άλλα νομικά επαγγέλματα με ένα σύγχρονο, απόλυτα εναρμονισμένο με τις 
απαιτήσεις της σημερινής εποχής και αδιάβλητο τρόπο, η εξασφάλιση της 
αμοιβής του επαγγελματία δικαστικού επιμελητή, το ξεκαθάρισμα του τοπίου 
και ο καθένας και καθεμία από εμάς θα κρίνεται στο πεδίο της αμεσότητας, της 
επάρκειας και της γνώσης.  
 
Θα πάψουν να υπάρχουν φθηνοί και ακριβοί δικαστικοί επιμελητές! 
 
Για πρώτη φορά ίσως στην ιστορία του κλάδου, ας βγούμε από την θέση του 
ουραγού και ας γίνουμε πρωτοπόροι, αποφασίζοντας, σχεδιάζοντας και εν τέλει 
υλοποιώντας την ΠΡΟΕΙΣΠΡΑΞΗ των αμοιβών μας  
 
Το μοναδικό επάγγελμα που ενώ διέπεται φορολογικά από τις αρχές του 
ελεύθερου επαγγελματία θα επισκεφθεί τον κ. Υπουργό και θα του ζητήσει 
νομοθετώντας την συγκεκριμένη διάταξη ΠΛΗΡΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ ΤΩΝ 
ΣΥΝΑΛΛΑΓΩΝ ΤΟΥ και της φορολογικής του ύλης. 
 
Γνώμη μου είναι ότι πρέπει σε περίπτωση που αποφασίσουμε θετικά, η 
προείσπραξη πιλοτικά να ισχύει μόνο για την ύλη των επιδόσεων και φυσικά 
πρέπει να εξαιρεθεί η ύλη του ΚΕΔΕ, οι επιδόσεις του Ελληνικού Δημοσίου              
[ ΝΣΚ, ΕΦΚΑ, κλπ. ] που διέπονται από ειδικό καθεστώς πληρωμής του 
δικαστικού επιμελητή.   
 
Προτείνω λοιπόν να συσταθούν δύο τριμελής επιτροπές οι οποίες θα 
ασχοληθούν με το συγκεκριμένο ζήτημα. Η μία εξ αυτών θα ασχοληθεί με τη 
αναζήτηση και άλλων προτάσεων από εταιρείες ( τουλάχιστον 2 ) που να 
μπορούν να σχεδιάσουν, αναπτύξουν και υποστηρίξουν το έργο που αφορά την 
προείσπραξη των αμοιβών μας, δίδοντας μας και τις αντίστοιχες οικονομικές 
προτάσεις και η άλλη θα ασχοληθεί με την πρόταση εφαρμογής που έχουμε ήδη 
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στα χέρια μας με επιπρόσθετες σκέψεις, παρατηρήσεις και απαντήσεις επί 
προβληματισμών που θα τεθούν από τους αντιπροσώπους και ανεύρεση 
λύσεων για την εύρυθμη λειτουργία και εφαρμογή της προείσπραξης.   

 
Με εκτίμηση, συναδελφικά   

 
ΙΩΑΝΝΗΣ Β. ΚΑΡΑΜΠΟΥΛΗΣ  

 
 
 
 


